

黑暗中對話(香港)基金會有限公司 Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited 九龍長沙灣長義街9號 D2 Place一期7樓B室 Unit B, 7/F, D2 Place ONE 9 Cheung Yee Street, Cheung Sha Wan, Kowloon t +852 2310 0833

t +852 2310 0833 f +852 2310 0490 www.dialogue-experience.hk

## 團體須知 (17人或以上團體之黑暗/無聲體驗)

### 團體特色

◆ 免費30分鐘分享環節(只限17人或以上進行黑暗旅程體驗之團體)

完成體驗旅程後,導賞員/主持將會分享其個人經歷及在日常生活中的挑戰與趣事,參加者亦可藉此進行對話與交流。我們期望分享環節能培養參加者的同理心、摒除偏見、珍惜生命中所擁有的一切、用正面思維去面對生命中的各種困難。

### 活動時間

	參加人數	時間
黑暗體驗	17-32	1 小時 45 分鐘
無聲體驗	17-32	1 小時 15 分鐘

### 活動流程

黑暗體驗				
10:00		到達體驗飽	逭	
10:00 – 10:15	體驗簡介及安全守則簡介			
10:15 – 11:15	第一組 黑暗體驗	第二組 黑暗體驗	第三組 黑暗體驗	第四組 黑暗體驗
11:15 – 11:45		分享環節	ñ	

<sup>\*</sup>每組最多8位參加者

<sup>^</sup>不足17人之團體,可額外以港幣500元加購30分鐘分享環節

無聲體驗		
10:00	到達體驗館	
10:00 – 10:15	體驗簡介及安全守則簡介	
10:15 – 11:15	無聲體驗	

<sup>\*</sup>毋需分小組



<sup>^</sup>不設免費分享環節,可額外以港幣500元加購30分鐘分享環節



黑暗中對話(香港)基金會有限公司 Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited 九龍長沙灣長義街9號 D2 Place —期7樓B室 Unit B, 7/F, D2 Place ONE 9 Cheung Yee Street, Cheung Sha Wan, Kowloon t +852 2310 0833 f +852 2310 0490

www.dialogue-experience.hk

### 預約流程

# 網上報名

·團體須提前最少1個月填寫報名表,提交參加日期、時間及參加人數等資料。

# 預訂確<u>認</u>

- ·對話體驗收到報名表後5個工作天內透過電郵寄出「報價單」。
- 團體須於3個工作天內將已蓋印或已簽署的報價單並透過電郵寄回確認預訂。
- 在未收到機構確認報價單的情況下,不會預留任何時段,所有活動時段均以先到 先得形式安排。

## 發出發票

- •對話體驗將於收到確認後2個工作天內發出發票。
- 發票一經開出,日期、時間及參加人數將不接受修改。

# 全額付款

- 可透過支票或銀行入數付款,然後電郵有關單據憑證至 youth.edu@dialogue-experience.org.hk。
- · 所有費用必須根據指示於活動日期2星期前全額繳付,不設退款機制。

## 體驗活動

• 請準時到達場地及登記,正本收據可於體驗活動當天領取,或郵寄予團體。





黑暗中對話(香港)基金會有限公司 Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited 九龍長沙灣長義街9號 D2 Place —期7樓B室 Unit B, 7/F, D2 Place ONE 9 Cheung Yee Street, Cheung Sha Wan, Kowloon t +852 2310 0833 f +852 2310 0490

www.dialogue-experience.hk

# Notes to Group Participants (Dark / Silence reservation for 17 participants or above)

#### **Group Features**

Free 30-minute Sharing Session
 (Open for groups of 17 participants or above in the Dark experience.)

Through interacting and sharing time with our tour guide after the experience, participants can develop a deeper understanding and empathy towards their experiences and challenges. We aim to create a shift in perspective and encourage participants to engage in conversation, becoming more aware of the needs and abilities of others. This experience provides an opportunity to embrace diversity, challenge assumptions, and contribute to a more inclusive society.

#### **Activity Duration**

	No. of Participants	Duration
Dark Experience	17-32	1 hour and 45 minutes
Silence Experience	17-32	1 hour and 15 minutes

### **Activity Rundown**

Dark Experience				
10:00	Arrival in DEP			
10:00 – 10:15	Introduction of the experience and safety regulations			
10:15 – 11:15	Group A Dark Experience	Group B Dark Experience	Group C Dark Experience	Group D Dark Experience
11:15 – 11:45	Sharing Session			

<sup>\*</sup>Each group consists of a maximum of 8 participants.

<sup>^</sup>For groups below 17 participants, an additional 30-minute sharing session can be purchased for HKD 500.

Silence Experience		
10:00 Arrival in DEP		
10:00 – 10:15	Introduction of the experience and safety regulations	
10:15 – 11:15	Silence Experience	

<sup>\*</sup>No need to split into groups.

<sup>^</sup>Free sharing session does not apply to silence experience. An additional 30-minute sharing session can be purchased for HKD 500.





黑暗中對話(香港)基金會有限公司 Dialogue In The Dark (HK) Foundation Limited 九龍長沙灣長義街9號 D2 Place —期7樓B室 Unit B, 7/F, D2 Place ONE 9 Cheung Yee Street, Cheung Sha Wan, Kowloon t +852 2310 0833 f +852 2310 0490

www.dialogue-experience.hk

## **Reservation Process**

## Online Application

• Organizations/schools are required to submit the online form in at least onemonth in advance of the activity date. Please provide information such as the date, time and number of participants.

## Reservation Confirmation

- A quotation will be sent out within 5 working days after receiving the online application.
- To confirm the reservation, oganizations need to officially stamp the quotation and send it back via email within 3 days.
- Reservations are made on a "First come, first served" basis. No any reservation has been made before a stamped quotation is received.

### Invoice Issuance

 An invioce will be issued within 2 working days after receiving the confirmation. Amendments to the date, time, and number of participants are not allowed after the confirmation.

## Full Payment

- Payment can be made by cheque or bank transfer. Please email the payment slip to youth.edu@dialogue-experience.org.hk.
- Full payment must be made 2 weeks before the activity date, and all payments are non-refundable.

## Experience Activity

Please arrive on time and proceed with registration. If requested, a hard copy
of receipt can be collected on the day of the activity or sent by mail.

